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Els antilínia diuen que la interconnexió no està pensada per a Girona
La Generalitat es mostra satisfeta

L.F.G./Efe, Girona.
Els col·lectius contraris a la MAT van considerar ahir que els informes de Mario Monti confirmen el
fet que la línia es justifica per necessitats comercials i no perquè sigui realment necessària a les
comarques gironines. En canvi, el conseller d'Economia de la Generalitat, Antoni Castells, que
també es va reunir amb Monti, es va mostrar satisfet perquè s'ha confirmat la necessitat de la
interconnexió i va confiar a aconseguir "consens polític" per realitzar un projecte que ha de
beneficiar bona part de la població.
El portaveu de No a la MAT, Pasqual Aguilar, considera que l'informe presentat per Monti no aporta
informació nova i, en tot cas, no és vinculant, ja que l'ha realitzat una consultora externa.
Precisamnent, l'Associació de Municipis contra la MAT (Ammat) havia demanat un informe feia un
parell d'anys a aquesta mateixa consultora, però, segons van indicar, no s'havia pogut realitzar
perquè l'Estat no els havia facilitat les dades corresponents.
Aguilar també va considerar que les facilitats per a la construcció de parcs eòlics tampoc són una
bona solució, i va afirmar que l'informe només reitera que "la interconnexió no està pensada per a
Girona, sinó per qüestions comercials".
En la mateixa línia es va manifestar el portaveu de l'Ammat, Xavier Quer. "Aquesta infraestructura
no dóna una solució a les comarques gironines, sinó que és una estratègia del sector elèctric", va
manifestar. "Fins i tot han parlat d'autopista elèctrica", va afegir.
Per això, i malgrat veure "molt decidides" les administracions que volen portar a terme la MAT, es
va mostrar a l'expectativa de veure què passarà amb la pressió popular.
El conseller Antoni Castells, en canvi, es va mostrar molt satisfet amb les aportacions realitzades per
Monti. El representant de la Generalitat va aplaudir el fet que finalment s'hagi demostrat la
necessitat de la interconnexió i va confiar que a partir d'ara hi hagi el suficient consens polític per tal
de convertir-la en una realitat.


